
Vždy tu naberie inšpiráciu 

Rozhovor s Bystríkom Vančom 

Ďalšou z osobností, ktorú  sme stretli počas 34. Dní detskej knihy v Piešťanoch bol ilustrátor 

Bystrík Vančo.  Napokon ako rodák z Piešťan je pravidelným hosťom všetkých významných 

podujatí v piešťanskej knižnici.  Jeho výtvarný workshop v Spojenej škole Vrbové  sa konal  

pred samotným záverom festivalu. Aj preto sme už mohli začať s hodnotením. 

 

Ako ste Vy, ako jedna z tvárí 34. Dní detskej knihy prežívali tento festival? 

Tentokrát to bolo uvoľnenejšie, ako počas iných podujatí, ale aj pracovne. Bol som zapojený 

do niektorých  programov. 

 

Robili ste niekoľko výtvarných workshopov. Ako sa Vám   pracovalo  s deťmi? 

Myslím si, že výborne. Sú to šikovné deti. Bola to výtvarná škola, takže o to lepšie sa s nimi 

pracovalo.  

 

Aj Vás nejako inšpirovali deti k Vašej práci? 

Samozrejme, vždy naberiem inšpiráciu z práce s deťmi. 

 

Mali ste priestor počas festivalu na stretnutia s kolegami ilustrátormi či spisovateľmi? 

Jasné!  To vždy, ruka v ruke, rozprávame sa o veciach, ktoré k tomu patria. Určite je to 

príjemné. 

 

Pamätáte si na niektorú zo svojich prvých alebo najobľúbenejších detských knižiek? 

Bolo ich veľa, ale boli to tie klasické knižky: Danka a Janka a podobne. Keď som bol väčší, to si 

najviac pamätám, to bola kniha Mamuty tiahnu do močarísk  s ilustráciami Zdeňka Buriana 

(kniha od Bohumíra Fialu, Mladé letá 1981).  

 

Na čom teraz pracujete? 

Pracujem v takých osobných veciach, ale teraz som zistil, že už mesiac som mal pracovať  na 

jednej knižke, takže budem musieť zvýšiť rýchlosť... Bude to detská knižka. 

 



Želáme Vám, nech ju včas dokončíte a tiež veľa ďalších tvorivých síl a úspechov! Ďakujeme za 

rozhovor. 
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